
Protokoll från styrelsemöte 2019-09-06 
 

Sektorsrapporter 
 

Sociala medier 
- 
 
Klubbstugan 
Fuktskadan, ingen åtgärd än. 
Trädbeskärning: måste kollas med kommunen eftersom det inte är vår 
mark. 
Ogräsbekämpning ska fixas. 
 
 
Agility 
Tävlingen har genomförts, det flöt bra. Stambokföringsavgifterna har 
inte kommit än, så resultatet är inte klart. 
Stående banan: Ny kärra som kan användas för att flytta hinderna 
behöver köpas. 
Utvärderingsmöte i november, då ska det diskuteras hur arbetet med 
stående banan ska läggas upp nästa år. 
Sand behöver köpas till säckarna.  
 
 
Lydnad/Bruks 
Lydnadstävling: Ingenting planeras in för tillfället, klubben saknar 
funktionärer och det blir dyrt att hyra in. 
Klubbtävlingar diskuterades frågan bordlägges till nästa möte. 
 
HUG 
- 
 
HUS 
- 
 
Nosework/Specialsök 
Träningstävlingen är senarelagd, blir troligtvis till våren 2020.  
Sektorsmöte ska hållas i september. 
 
 
Rallylydnad 
 



Klubben har ansökt om tävling i oktober 2020  och kommer att ansöka 
om en endags tävling i vår. 
 
 
Övrigt 
Föreläsning: Jenny Wibeck om Stadga tillsammans, handlar om 
samarbete, vi bubblan, hur man hittar träningsglädje, planeras till 
november alt februari nästa år, pris kommer att bli  300 för icke 
medlem och  150 kr för medlem, medlem kan också bettala med sina 
poäng. 
Det behöver köpas in större mängder kaffe. 
 
SKK kommer hit nästa år och håller utställningsträning. 
 
Renee Sjöberg kommer hit till våren och håller föreläsning för 
instruktörerna. 
 
 
 
 

 
 
 


